
Zápis z 3. zasedání Zastupitelstva Města Plumlova, 
konaného dne 10.6.2019 

v zasedací místnosti Městského úřadu v Plumlově 
 
Účast: pí Ambrožová, p. Borský, p. Hyndrich, pí Jančíková, p. Mgr. Jeřábek, pí MUDr. Jeřábková, p. Nezval, 
p. ing. Otruba, p. Sušeň, p. Vymazal, p. ing. Zapletal, pí Mgr. Zelená 
Omluven: p. Piňos, DiS., p. ing. Svoboda, p. Vrána 
Zapisovatel: p. ing. Kocourek 
Návrhová komise: p. Borský, p. Nezval 
Ověřovatelé zápisu: p. Mgr. Jeřábek, p. ing. Zapletal 
 
Upravený – doplněný program jednání: 
1) Zahájení, určení zapisovatele, jmenování ověřovatelů zápisu. 
2) Kontrola plnění usnesení uložených na minulých jednáních zastupitelstva města. 
3) Informace o činnosti finančního a kontrolního výboru zastupitelstva města. 
4) Informace o investičních akcích Města Plumlov. 
5) Účetní závěrka Města Plumlov za rok 2018. 
6) Návrh Závěrečného účtu Města Plumlov za rok 2018. 
7) Žádost o poskytnutí dotace z rozpočtu města + žádost o změnu využití dotace. 
8) Předčasné splacení hypotečního úvěru u KB, a.s.. 
9) Rozpočtové opatření Města Plumlov č.4/2019. 
10) Obecně závazná vyhláška Města Plumlov č.2/2019, o nočním klidu. 
11) Návrh veřejnoprávní smlouvy o zajišťování výkonu přenesené působnosti na úseku projednávání 

přestupků – Město Prostějov. 
12) Souhlas s podáním žádosti do dotačního programu Olomouckého kraje na podporu investičních 

projektů v oblasti kultury v Olomouckém kraji v roce 2019. 
13) Diskuse. 
14) Závěr. 
 
 
K bodu 1: 
3.zasedání Zastupitelstva Města Plumlova zahájila paní starostka G.Jančíková v pondělí 10.6.2019 cca 
v 17.02 hodin v zasedací místnosti Městského úřadu v Plumlově. Přivítala přítomné a uvedla, že je 
přítomno 12 členů zastupitelstva (3 se omluvili) tzn. dnešní jednání je usnášeníschopné. Do funkce 
zapisovatele navrhla přítomným určit p. ing. Kocourka, do návrhové komise doporučila jmenovat pana O. 
Borského a pana J. Nezvala, za ověřovatele zápisu pana Mgr. L. Jeřábka a pana ing. A. Zapletala. Nikdo 
z přítomných neměl připomínky – jmenování zapisovatele, složení návrhové komise a ověřovatelů zápisu 
a zapisovatele bylo odsouhlaseno. 
UZ-3/2019/1/1 – Zastupitelstvo Města Plumlova (dále jen „ZMP“) schválilo jmenování ing. F.Kocourka 
zapisovatelem jednání 3. zasedání ZMP.    Hlasování: 12 hlasů pro. 
UZ-3/2019/1/2 – ZMP schválilo složení návrhové komise: O.Borský, J.Nezval a jmenování ověřovatelů 
zápisu: Mgr. L.Jeřábek, ing. A.Zapletal.     Hlasování: 12 hlasů pro. 
 
Paní starostka seznámila přítomné s navrženým programem dnešního jednání zastupitelstva města. 
Program byl členům zastupitelstva města rozeslán elektronickou poštou, byl vyvěšen na úředních deskách. 
Paní Jančíková navrhla jeho doplnění o 2 nové body: č.8 – předčasné splacení hypotečního úvěru u 
Komerční banky, a.s.  a č.12 – souhlas s podáním žádosti do dotačního programu Olomouckého kraje na 
podporu investičních projektů v oblasti kultury-pořízení klavíru do koncertního sálu na plumlovském zámku. 
Dotazy k tomuto návrhu měl pan ing. M. Otruba: 

− uvedl, že rozhodování o podání žádosti o dotace je v pravomoci rady města, proč se navrhuje 
doplnění bodu č.12? – paní starostka odpověděla, že v podmínkách tohoto dotačního titulu je 
požadováno schválení investice zastupitelstvem města, 

− dotázal se, zda jsou v rámci závěrečného účtu Města Plumlov za uplynulý rok zahrnuty i účetní 
závěrky příspěvkových organizací – nemusí být schvalovány samostatně? – paní účetní mu 
odpověděla, že účetní závěrky příspěvkových organizací schvalovali členové rady města. 

Žádná další připomínka k návrhu programu resp. jeho doplnění nezazněla. 
UZ-3/2019/1/3 – ZMP schválilo doplnění programu 3.zasedání Zastupitelstva města Plumlova o nový bod 
č. 8 – předčasné splacení hypotečního úvěru u KB, a.s. a č.12 – souhlas s podáním žádosti do dotačního 
programu Olomouckého kraje na podporu investičních projektů v oblasti kultury v Olomouckém kraji v roce 
2019.         Hlasování: 12 hlasů pro. 



UZ-3/2019/1/4 – ZMP schválila upravený program 3. zasedání Zastupitelstva Města Plumlova dne 
10.6.2019.        Hlasování: 12 hlasů pro. 
 
K bodu 2: 
Paní starostka provedla kontrolu plnění usnesení uložených na minulých zasedáních zastupitelstva města. 
Uvedla, že na minulém zasedání zastupitelstva města jí byl společně s místostarostou uložen úkol – 
připravit vzor smluvních podmínek, které budou používány při uzavírání smluv o dílo s Městem Plumlov. 
K této problematice byly diskutováno s právníkem, s auditorkou, zjišťována „praxe“ v okolních městech, ale 
podle názoru paní Jančíkové nelze zpracovat „jednotné“ smluvní podmínky mj. i z důvodu, že uzavírané 
smlouvy jsou jak na stavební práce, tak na pořízení movitých věcí. Město Plumlov má směrnici pro 
zadávání zakázek malého rozsahu, podle které postupuje. Navrhla, aby se splnění uloženého úkolu 
„posunulo“ a zpracovaly obecné podmínky především pro „stavební zakázky“. 
S jejím názorem nesouhlasil pan ing. M.Otruba, který uvedl, že zmíněná vnitřní směrnice smluvní 
podmínky neřeší. Všeobecné smluvní podmínky jsou např. doba záruky, bankovní záruka, sankce za 
nesplnění termínu apod…, zatímco vnitřní směrnice řeší např. počet firem obeslaných ve veřejné soutěži, 
lhůty. Při minulém jednání zastupitelstva směřoval tento požadavek na výběrová řízení v oblasti staveb, 
aktuálně se připravuje několik nových stavebních zakázek a členové zastupitelstva nejsou informováni, 
jaké podmínky jsou zapracovávány do smluv. Řekl, že souhlasí s odložením termínu pro splnění usnesení, 
byl by však rád, kdyby to bylo o „krátkou dobu“. 
Paní Jančíková požádala, aby součástí pracovního týmu byl i pan ing. Otruba. Ten svoji účast na přípravě 
nevyloučil, zmínil však, že konkrétní osoba musí připravit „základ“, o němž bude diskutováno. Pan J. 
Nezval navrhl stanovit „hranici“, od které budou „smluvní podmínky používány. Pan ing. M.Otruba s tím 
nesouhlasil, chtěl by zrušit existující praxi, kdy si návrhy smluv připravují sami dodavatelé a pro město 
mohou být „nevyvážené“. Paní starostka naopak uvedla, že texty smluv jsou posuzovány členy rady města, 
pan M. Hyndrich by smluvní podmínky „specifikoval“ podle „druhu“ zakázky. 
Po krátké diskusi bylo schváleno „upravené“ ukládací usnesení a dohodnuta „přípravná schůzka“ k tomuto 
tématu. 
UZ-3/2019/2/1 – ZMP vzalo na vědomí kontrolu plnění usnesení přijatých na minulých zasedání ZMP. 
UZ-3/2019/2/2 – ZMP uložilo starostce a místostarostům ve spolupráci s p ing. M. Otrubou připravit do 
termínu příštího zasedání ZMP vzor smluvních podmínek, které budou používány při uzavírání smluv o dílo 
s Městem Plumlov.       Hlasování: 12 hlasů pro. 
 
K bodu 3: 
V rámci tohoto bodu přednesli postupně předsedové finančního a kontrolního výboru zastupitelstva města 
zprávy o činnosti za uplynulé období. 
Pan A. Sušeň (předseda FV ZMP) konstatoval, že se členové finančního výboru setkali 29.5.2019, kdy byl 
projednán návrh závěrečného čtu Města Plumlov za rok 2018, zprávy o provedeném auditu hospodaření 
(města i příspěvkových organizací) a plnění rozpočtu ke květnu 2019. Všechny jejich dotazy byly 
uspokojivě zodpovězeny, finanční výbor ZMP závěrem svého jednání doporučil členům zastupitelstva 
města schválit účetní závěrku Města Plumlov za uplynulý rok. 
Pan Mgr. L. Jeřábek (předseda KV ZMP) řekl, že se zabývali plněním usnesení z 2. zasedání ZMP (UZ-
2/2019/3/2) – prověřit závaznost usnesení Zastupitelstva Města Plumlova přijatých v letech 2006-2018 pro 
aktuální volební období. Konstatoval, že zpracovali zprávu o „přetrvávajících usneseních“, na 16. zasedání 
rady města seznámil přítomné se zjištěnými skutečnostmi a následně přečetl a okomentoval zprávu KV 
ZMP i na dnešním jednání zastupitelstva města. 
Pan ing. M. Otruba zmínil, že by mělo zůstat v platnosti i usnesení o projednání zadávacích podmínek 
členy zastupitelstva města na pracovní poradě u veřejných zakázek nad 3.000.000,- Kč. Paní starostka 
uvedla, že se tak děje a i nadále tomu tak bude, odkázala na směrnici o zadávání veřejných zakázek. 
UZ-3/2019/3/1 – ZMP vzalo na vědomí informaci o činnosti Finančního a Kontrolního výboru ZMP 
v minulém období. 
 
K bodu 4:  
Paní starostka zevrubně informovala přítomné o připravovaných investičních akcích na nejbližší období. 
Zmínila tyto investiční akce: 
a) energetické úspory – městský úřad – proběhla výměna plynového kotle a zateplení stropů, dokončena 

je výměna oken, dveří, aktuálně se připravuje fasáda na nátěr, probíhá rekonstrukce „skleníku“ na 
zasedací místnost, termín dokončení stavby je do 30.6.2019, komunikujeme s dodavatelem stavby, 
zvažován je posun o cca 10 pracovních dnů, 

b) energetické úspory – DpS Soběsuky – výměna plynových kotlů, je vybrán dodavatel, bylo předáno 
staveniště, realizace by měla proběhnout během června 2019 – nesmí být přerušena dodávka TUV, 



c) „vysoký“ zámek – byla odstraněna „sanační omítka“ a probíhá aplikace vápenných omítek, 
d) cyklostezka – je zpracováván prováděcí projekt stavby-odevzdán by měl být do 30.6.2019, máme 

příslib financování z ITI, administrace projektu pokračuje, 
e) rekonstrukce učeben v ZŠ – výsledky dotace na MMR budou známy v průběhu měsíce června 2019, 

realizace všech projektů ve škole bude až v roce 2020, vyjímkou by byla rekonstrukce WC-chlapci, 
která by proběhla (v případě získaní dotace) v srpnu a části měsíce září 2019, 

f) hasičská cisterna – obdrželi jsme rozhodnutí MV ČR (dotace 2.500.000,- Kč) a Olomouckého kraje 
(300.000,- Kč), bude připravována soutěž na dodavatele techniky, 

g) chodníky – obdrželi jsme rozhodnutí SFDI o poskytnutí dotace na výstavbu chodníku do Soběsuk, 
naopak úspěšná nebyla žádost o dotaci na výstavbu chodníku na ulici Boskovickou a Vinohrádek, 
proběhne výběr zhotovitele, připravuje se projektová dokumentace na rekonstrukci chodníků u 
zdravotního střediska, 

h) byly podány žádosti o dotace na tyto projekty: oprava místních komunikací – Plumlov-vodojem, dětské 
hřiště-Hamry – výsledek by měl být znám v nejbližších dnech, 

i) neuspěli jsme se žádostí u Nadace AGROFERT o finanční příspěvek na vybavení hasičské zbrojnice 
nábytkem ani se žádostí o dotaci na opravu sociálního zázemí v MŠ Plumlov (Ministerstvo financí 
ČR), 

j) proběhlo jednání o zpracování zadávací dokumentace na zpracování projektu na obnovu vodovodu, 
pokračuje se v přípravě projektové dokumentace na výstavbu kanalizace v Hamrech. 

Pan ing. M. Otruba řekl, že na 11. zasedání Rady Města Plumlova bylo odsouhlaseno prodloužení termínu 
pro zpracování projektové dokumentace na cyklostezku do 31.5.2019, paní Jančíková uvedla, že termín 
pro předání projektu je do 30.6.2019. Mimo to kritizoval skutečnost, že stavba na rekonstrukci „skleníku“ 
městského úřadu postupují pomalu – domnívá se, že není možné jej stihnout – paní starostka uvedla, že 
se snažíme apelovat na zhotovitele (posílení počtu pracovníků) – řešíme „to“. 
UZ-3/2019/4/1 – ZMP vzalo na vědomí informaci o probíhajících a připravovaných investičních akcích 
Města Plumlov. 
 
K bodu 5 a 6: 
O účetní závěrce města za rok 2018 i návrhu Závěrečného účtu za uplynulý rok bylo hovořeno „současně“. 
Paní Jančíková řekla, že všechny podkladové materiály byly rozeslány členům zastupitelstva elektronickou 
poštou, byly zveřejněny po stanovenou dobu na webových stránkách i na kamenné úřední desce. 
Projednány byly na pracovní poradě členů zastupitelstva města (3.6.2019), jejich schválení doporučil i 
finanční výbor. 
UZ-3/2019/5/1 – ZMP schválilo účetní závěrku Města Plumlov za rok 2018. 
         Hlasování: 12 hlasů pro. 
Pan ing. P.Jančík se dotázal, jak „dopadl“ závěrečný účet – bylo mu paní starostkou a paní účetní 
vysvětleno, že závěrečný účet je „složen“ z řady „informací“, které byly zveřejněny, nicméně bylo 
dohodnuto, že tazateli bude zaslán odkaz emailem. 
UZ-3/2019/6/1 – ZMP schválilo Závěrečný účet Města Plumlov za rok 2018 bez výhrad. 
         Hlasování: 12 hlasů pro. 
 
K bodu 7: 
Členové zastupitelstva města projednali 2 žádosti místních spolků: 
a) TJ SOKOL Plumlov, z.s. požádal o změnu účelu využití části dotace poskytnuté v letošním roce 

Městem Plumlov, probíhá obnova interiérů fotbalových šaten – položení dlažby, výmalba + nábytek, 
finanční prostředky v objemu 50.000,- Kč by chtěli „využít“ i z dotace města, 

b) SH ČMS – SDH Soběsuky – finanční dar na uspořádání hasičské extraligy ČR v požárním útoku ve výši 
40.000,- Kč, finanční prostředky nebudou poskytnuty jako dotace, ale jako dar, 

− pan ing. M.Otruba hovořil o „špatném“ nastavení termínu pro podávání žádostí o dotace – bylo mu 
odpovězeno, že se uvažuje o změně, ale zásadní prioritou je schválení rozpočtu v závěru roku, 

− paní Jančíková spatřuje „problém“ v nedostatečné komunikaci mezi sdruženími hasičů, poděkovala 
SDH Soběsuky za jejich vstřícný přístup, 

Po přečtení návrhu p. J. Nezvalem byla usnesení jednomyslně schválena. 
UZ-3/2019/7/1 – ZMP schválilo poskytnutí finančního daru SH ČMS - SDH Soběsuky ve výši 40.000,- Kč na 
uspořádání závodu Extraligy ČR v požárním sportu a uzavření darovací smlouvy. 
         Hlasování: 12 hlasů pro. 
UZ-3/2019/7/2 – ZMP schválilo změnu využití příspěvku z rozpočtu Města Plumlov TJ SOKOL Plumlov, 
z.s. v roce 2019 a uzavření dodatku č. 1 smlouvy.   Hlasování: 12 hlasů pro. 
 
 



K bodu 8: 
Doplněným bodem dnešního jednání byla „úvaha“ o předčasném doplacení hypotečního úvěru na byty nad 
zdravotním střediskem poskytnutého v roce 2001 Komerční bankou, a.s.. Pan ing. F.Kocourek uvedl, že 
k 31.7.2019 končí fixace úrokové sazby, aktuálně zbývá ke splacení cca 540.000,- Kč, měsíční splátky jsou 
cca 24.000,- Kč, splácení úvěru by mělo skončit na konci května 2021. Hlavními důvody pro předčasné 
splacení jsou: ušetří se finanční prostředky na úrocích (cca 44.000,- Kč), sníží se procento dluhové služby, 
„uvolní“ se zástava pro případné další úvěry na další investiční projekty. Paní starostka doplnila slova 
předřečníka o informaci, že proběhla „úvodní“ diskuse o prodeji budovy Tyršově náměstí (zastavené ve 
prospěch úvěru) POLICII ČR. 
Diskuse k tomuto bodu neproběhla, pro schválení navrženého usnesení hlasovalo všech 12 přítomných 
členů zastupitelstva města. 
UZ-3/2019/8/1 – ZMP schválilo předčasné doplacení zůstatku hypotečního úvěru u KB, a.s.. 
         Hlasování: 12 hlasů pro. 
 
K bodu 9: 
Návrh rozpočtového opatření Města Plumlov č.4/2019 byl členům zastupitelstva města rozeslán emailem a 
diskutován na jejich pracovní poradě. Na dnešním jednání jej okomentovala paní Vykydalová – účetní 
města. Na straně příjmů i výdajů je proúčtována daň z příjmů právnických osob (za obec), na straně příjmů 
je dotace na hasičskou cisternu, dotace Olomouckého kraje na rekonstrukci sociálního zázemí na hřišti, na 
rozšíření kamerového systému a na vybavení JSDH. Na straně výdajů jsou „vynaloženy“ prostředky na 
připravované investiční projekty (realizace parkoviště na sídlišti 9.května v Plumlově, projekt na točnu 
v Žárovicích, rekonstrukci chodníků podél ulice Rudé armády v Plumlově) a vlastní prostředky k získaným 
dotacím Olomouckého kraje). Rozdíl mezi příjmy a výdaji bude financován z rezerv. Pan Hyndrich doplnil 
informaci k zamýšlenému výdaji za zpracování studie na změnu systému vytápění v KD Žárovice. Řekl, že 
po roce 2021 už nebude stávající parní kotel splňovat limity a bude nutné do této doby jej vyměnit. 
Paní starostka otevřela diskusi, v níž vystoupili: 
a) pan ing. Otruba – ptal se na výdaje spojené s výstavbou točny v Žárovicích – není informován, oč jde, 

máme podepsanou smlouvu s projektantem, 
b) paní Jančíková – potvrdila, že na zasedání rady města bylo schváleno pořízení projektové 

dokumentace a uzavření smlouvy o dílo, o přiblížení důvodů, proč se točna v Žárovicích bude stavět 
požádala paní Chytráčkovou ze Stavebního úřadu Městského úřadu v Plumlově, 

c) paní Chytráčková – točna byla vymezena v pozemkových úpravách, je potřebná pro zajištění zimní 
údržby, odvozu odpadu a otáčení hasičů, je podmínkou pro výstavbu rodinných domů, její slova 
potvrdil p. Sušeň, 

d) pan ing. Otruba – uvedl, že základní priority by mělo stanovovat zastupitelstvo města, nikoliv rada, 
k tomu pan Hyndrich podotkl, že je to závazek minulého vedení města, které se k výstavbě točny 
zavázalo při prodeji pozemku manželům Lachmanovým, 

e) pan Sušeň – cestu k novým nemovitostem (Švédovi, Lachmanovi) přislíbil už pan L. Otruba, realizuje 
se až teď, 

f) paní Jančíková – schvaluje se výdaj na projektovou dokumentaci, samotná cesta se ještě nebuduje. 
Další dotazy k návrhu rozpočtového opatření Města Plumlov č.4/2019 nezazněly. 
UZ-3/2019/9/1 – ZMP schválilo rozpočtové opatření města Plumlov č.4/2019 (viz. příloha č.1). 
         Hlasování: 12 hlasů pro. 
 
K bodu 10: 
Na pracovní poradě členů zastupitelstva města byly „předjednány“ termíny obecně závazné vyhlášky, ve 
kterých by měla být zkrácena doba nočního klidu. V úvahu byly vzaty 2 skutečnosti: Plumlov je rekreační 
oblastí, ale hudební produkce by neměly být na „obtíž“ místním obyvatelům. Největší diskuse byla vždy o 
diskotéce na pláži U Lázničků. Paní starostka řekla, že akci v minulých týdnech navštívila a nezjistila žádné 
„problémy“, proto na pracovní schůzce podpořila názor: zkrátit dobu nočního klidu i každý pátek v době 
prázdnin. Připomenula, že zkrácení nočního klidu se podle platného právního předpisu nevztahuje na 
konkrétní akci, ale na celý katastr obce. Bohužel po páteční akci musela přehodnotit svůj názor, protože 
akce nebyla povolena (za což se dnes p. Láznička omluvil), má informace o zásahu policistů, výjezdu 
záchranné služby a škodách na majetku. 
V diskusi vystoupil p. Ambrož, který kritizoval dění na diskotéce a jevy s ní spojené – hluk, nepořádek, 
ničení obecního i soukromého majetku. Paní starostka mu k názoru, že se těchto akcí účastní převážně 
mladiství, oponovala, že toto by mělo zajímat především jejich rodiče. Pan Ambrož řekl, že cílem chatařů 
není tyto akce zakázat, ale chtějí, aby byl dodržován pořádek – v pátek mu byla rozbita loď, na pozemku 
byly skleněné střepy… Problémem je, že v Plumlově slouží o víkendu pouze 2 policisté, což zmínil i další 
diskutující (p. ing. Jančík) – měly by být posíleny hlídky, kritizoval současně i porušování nočního klidu 



hlukem z restaurací. Pan ing. Otruba se vyslovil proti „zákazu“ diskoték v pátek: pan Láznička se „přidá“ 
k akci, pro níž je povoleno zkrácení nočního klidu v sobotu, dojde ke kumulaci akcí a PČR nebude schopna 
„ohlídat“ žádnou z nich. Pan Ambrož uvedl, že ochranku si musí zajistit pan Láznička – donuťte jej, aby 
zajistil bezpečnost. Paní Jančíková řekla, že na diskotéce ochranka je, potíže jsou spojené s rozchodem 
osob po jejím skončení. Bylo debatováno o možnosti „pružněji“ reagovat na problémy: s akcí jsou „potíže“ 
– nezkrátí se doba nočního klidu, to však naráží na fakt, že přijímání OZV je v pravomoci zastupitelstva, a 
to není tak „operativní“. Pan Sušeň připomenul, že v minulosti byla jiná praxe – rada města povolovala 
vyjímku pro konkrétní akce, toto už je bohužel minulostí. Pan ing. Otruba navrhl, aby se panu Lázničkovi 
pohrozilo ukončením nájemní smlouvy, v případě problémů spojených s diskotékou. 
Paní Jančíková vyjmenovala několik termínů, kdy by neměla být doba nočního klidu zkrácena (5.7.2019, 
26.7.2019, 9.8.2019,23.8.2019 a 7.9.2019). Pan ing. Otruba přemýšlel o revokaci platné OZV č.1/2019, kdy 
by byl noční klid „obnoven“ v termínech zbývajících do konce června 2019. Na jeho slova reagoval p. ing. 
Kocourek, který zmínil, že s pátečními diskotékami v červnu jsou „spojené“ akce v ATC. Paní starostka 
uvedla, že není „nutné“ mít noční klid zkrácený až do 02.00 hodin následujícího dne. 
Proběhlo hlasování o návrhu obecně závazné vyhlášky s termíny „pozměněnými“ podle návrhu paní 
Jančíkové – pro hlasovalo 11 přítomných členů zastupitelstva, pan Sušeň se zdržel hlasování. 
UZ-3/2019/10/1 – ZMP schválilo Obecně závaznou vyhlášku Města Plumlov č.2/2019, o nočním klidu (viz. 
příloha č.2).     Hlasování: 11 hlasů pro, 1 se zdržel hlasování (p. Sušeň). 
 
Pan ing. Otruba se dotazoval, zda bude porušení OZV (pátek 7.6.2019) řešeno přestupkovou komisí? Paní 
Jančíková řekla, že toto panu Lázničkovi vytkla, navštíví jej společně s místostarosty a zdůrazní výtky 
členů zastupitelstva. V následném hlasování nebyl návrh pana ing. Otruby přijat. 
 
K bodu 11: 
K 1.7.2019 končí platnost dosavadní veřejnoprávní smlouvy s Městem Prostějov, kdy magistrát města 
zajišťoval projednání přestupkové agendy pro Město Plumlov. Podle „staré“ smlouvy se platilo 1.000,- Kč 
za projednaný přestupek, nově má být nastavena úhrada ve výši 8% z příspěvku na výkon přenesené 
působnosti (cca 38.000,- Kč). Paní starostka popsala dosavadní způsob vyřizování přestupků. Na úrovni 
Mikroregionu Plumlovsko proběhla debata o možnosti zajistit přestupkovou agendu jiným způsobem, 
představitelé obcí se setkali i s primátorem Prostějova, ale bez kladného výsledku. Podle počtu přestupků 
v minulých letech dojde ke „zdražení služby“, i to je důvodem pro úvahy uzavřít smlouvu na časově 
omezenou dobu resp. hledání jiného řešení. Pan ing. Otruba zdůraznil, že je pro něj podstatnou informací i 
to, kolik pokut bylo po jednání přestupkové komise uloženo, protože ty také aktuálně jdou do rozpočtu 
Města Prostějova. Pan Hyndrich řekl, že tuto agendu musíme zajišťovat, ale jiné „řešení“ zatím nemáme, 
ale uvažujme o něm… 
UZ-3/2019/11/1 – ZMP schválilo návrh veřejnoprávní smlouvy o zajišťování výkonu přenesené působnosti 
na úseku projednávání přestupků po 1.7.2019 – Město Prostějov. Hlasování: 12 hlasů pro. 
 
K bodu 12: 
Druhým doplněným bodem 3.zasedání ZMP bylo vyslovení souhlasu s podáním žádosti Města Plumlov do 
dotačního programu Olomouckého kraje na pořízení klavíru do koncertního sálu na plumlovském zámku. 
Paní starostka v úvodním slově řekla, že v květnu 2019 byl otevřen nový sál ve 4.NP zámku, kde se 
uskutečnil koncert Orginálního pražského synkopického orchestru. Pro další koncerty „klasické“ hudby se 
jeví pořízení klavíru jako nezbytný předpoklad. Pokud bychom se žádostí o dotaci uspěli, doplatil by se 
vlastní podíl žadatele z prostředků ZUŠ Plumlov. Maximální výše dotace je 200.000,- Kč, celková cena 
nástroje by měla být okolo 270.000,- Kč. Současně by měl být schválen závazek města – ponechat klavír 
ve vlastnictví minimálně po dobu 10 roků. Pan Mgr. L. Jeřábek se dotazoval, zda je sál na zámku vhodným 
prostorem pro celoroční umístění nástroje – paní Jančíková mu odpověděla, že tuto záležitost debatovala 
s manžely Langerovými (ladiči klavírů) a shodli se na potřebných opatřeních. Další dotazy nezazněly. 
UZ-3/2019/12/1 – ZMP schválilo souhlas s podáním žádosti do dotačního programu Olomouckého kraje na 
podporu investičních projektů v oblasti kultury v Olomouckém kraji v roce 2019 – pořízení klavíru do 
koncertního sálu na Zámku Plumlov. Hlasování :11 hlasů pro, p. ing. Zapletal se zdržel hlasování. 
UZ-3/2019/12/2 – ZMP schválilo závazek ponechání majetku (klavíru) pořízeného z dotačního programu 
Olomouckého kraje na podporu investičních projektů v oblasti kultury v Olomouckém kraji v roce 2019 po 
dobu minimálně 10 roků v majetku města.    Hlasování: 12 hlasů pro. 
 
 
 
 
 



K bodu 13: 
Předposledním bodem programu byla diskuse, v níž vystoupili: 
a) pan ing. M. Otruba: ptal se, proč dosud neproběhla kolaudace hasičské zbrojnice, proč bylo odloženo 

závěrečné vyhodnocení akce – odpověděl mu pan M.Hyndrich, že zástupcem HZS bylo rozporováno  
rozdělení požárních úseků a musí být dodatečně pořízeny protipožární dveře, 

b) pan ing. P. Jančík: vyjádřil nesouhlas se záměrem realizace parkoviště u MŠ Na Aleji, řekl, že už teď 
je dopravní situace v této lokalitě „neúnosná“ – paní G.Jančíková potvrdila, že o tomto záměru členové 
rady města hovořili, na její slova reagoval ing. P. Jančík kritikou úvah o zvýšení počtu míst na 
parkování, připomenul i podle jeho mínění špatně provedenou opravu ulic Na Aleji, Bližník, 
Podhradská, která proběhla před 5 roky, 

c) paní G. Jančíková: řekla, že se řešením dopravní situace členové rady města intenzivně zabývají, 
velkým problémem je to hlavně při akcích, zmínila úvahu udělat z některých ulic jednosměrky, což 
vyvolalo nesouhlas pana ing. Jančíka, navrhl, ať se parkovací místa vytvoří u Bidelce, 

d) pan ing. P. Jančík: dotazoval se, kde všude jsou v Plumlově umístěny „zákazy vjezdu“, odpověděl mu 
p. M. Hyndrich, který uvedl, že dopravní značky jsou rozmístěny podle pasportu dopravního značení, 
schváleného dopravním inspektorátem a odborem dopravy, 

e) pan ing. M. Otruba: kritizoval praxi města při zadávání veřejných zakázek resp. pro realizaci investic, 
navrhl 2 usnesení, které zdůvodnil, bylo o nich hlasováno a byla následně přijata: 

UZ-3/2019/13/1 – ZMP uložilo Radě Města Plumlova uvádět v zápise z jednání rady u každé veřejné 
zakázky, na kterou není ustanovena zvláštní komise, názvy všech firem, které nabídku podaly, jejich cenu 
a celkové pořadí.       Hlasování: 12 hlasů pro. 
UZ-3/2019/13/2 – ZMP uložilo Radě Města Plumlova předložit písemně členům zastupitelstva města 
vyhodnocení realizace zakázek na stavební práce, ve vyhodnocení budou vždy tyto údaje: cena díla a 
termín realizace dle smlouvy, cena díla, termín realizace dle případných dodatků ke smlouvě, celková cena 
díla uhrazená zhotoviteli, financování zakázky – dotace, vlastní prostředky města. 
   Hlasování: 10 hlasů pro, 2 členové ZO se zdrželi hlasování (Ambrožová, Nezval). 
f) paní G.Jančíková: nesouhlasila s názorem p. ing. M. Otruby – řekla, že všechny investice jsou 

projednány členy rady města, jsou s nimi seznámeni členové zastupitelstva města v zápise ze 
zasedání rady, jsou informováni na pracovních poradách, domnívá se, že půjde o další 
„administrativní zátěž“ pracovníků městského úřadu, 

g) pan ing. M. Otruba: ptal se, kdo z vedení města je odpovědný za investice – bylo mu paní starostkou 
odpovězeno, že dohled nad stavební činností města má pan místostarosta Nezval, údaje požadované 
podle usnesení UZ-3/2019/13/2 jsou jednoduše dostupné, podpořil jej pan ing. P. Jančík, že tyto 
informace jsou „základní povinností“ každého investora, 

UZ-3/2019/13/2 – ZMP uložilo Radě Města Plumlova předložit písemně členům zastupitelstva města 
vyhodnocení realizace zakázek na stavební práce, ve vyhodnocení budou vždy tyto údaje: cena díla a 
termín realizace dle smlouvy, cena díla, termín realizace dle případných dodatků ke smlouvě, celková cena 
díla uhrazená zhotoviteli, financování zakázky – dotace, vlastní prostředky města. 
   Hlasování: 10 hlasů pro, 2 členové ZO se zdrželi hlasování (Ambrožová, Nezval). 
h) pan ing. P. Jančík: upozornil na trávu prorůstající v chodníku Na Aleji, pan M. Hyndrich ředitel KZ 

Plumlov, p.o., řekl, že jejich pracovník aktuálně provádí postřik proti růstu plevele. 
Nikdo z přítomných se už do diskuse s dalším příspěvkem, proto byla paní starostkou ukončena. 
 
K bodu 14: 
Paní starostka poděkovala přítomným za účast na dnešním jednání a 3. zasedání Zastupitelstva Města 
Plumlova ukončila cca v 19.05. 
 
Ověřovatelé zápisu: 
 
 
 
  ………………………………….    ………………………………... 
         Mgr. Luboš Jeřábek            ing. Aleš Zapletal 
 
 
 
  ……………………………………   ………………………………. 
           Martin Hyndrich              Gabriela Jančíková 
         místostarosta města               starostka města 


